
حجتــی دربــاره سوءاســتفاده از
مجوز صید فانوسماهیان به اعضای

کمیسیون کشاورزی پاسخ داد

سخنگوی کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی از بررسی سوالات چند تن
از نمایندگان از وزیر کشاورزی در جلسه روز گذشته این کمیسیون خبر

داد.

نورمحمد تربتینژاد در گفتوگو با ایسنا ضمن تشریح جلسه روز گذشته
کمیسیون کشاورزی مجلس،بیان کرد: در جلسه روز سه شنبه کمیسیون
کشاورزی مجلس سوال تعدادی از نمایندگان از حجتی، وزیر جهاد

کشاورزی مطرح شد.

وی در ادامه گفت: در این جلسه سوالات آقایان مرادی، بیگدلی،
پژمانفر، حسینی شاهرودی و خانم ذوالقدر نمایندگان بندر عباس،
خدابنده، خراسان رضوی، شاهرود و تهران پیرامون مسائل کشاورزی از
جمله سوء استفاده از مجوز صید فانوس ماهیان برای صید ماهیان دیگر
در آبهای جنوبی، افزایس بی رویه قیمت نهاده های کشاورزی و دامی،
عـدم افزایـش مناسـب قیمتهـای محصـولات کشـاورزی، مشکلات نقـدینگی

کشاورزان، عدم پرداخت خسارات و بیمه محصولات کشاورزی مطرح شد.

تربتی نژاد تصریح کرد: وزیر جهاد کشاورزی به سوالات نمایندگان
پاسخ داد و نمایندگان بندرعباس، تهران و شاهرود و خراسان رضوی از
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پاسخ وزیر قانع نشدند لکن در مورد سوال نماینده خدابنده مقرر شد
موضوع بصورت ویژه توسط وزیر مورد بررسی و پی گیری قرار گیرد.

انتهای پیام


